
Van:
Aan: Raadsgriffie
Onderwerp: Grootschalige duurzame energie
Datum: zaterdag 12 juni 2021 09:41:55

Geachte heer/mevrouw,

Wij krijgen (op de wildveldseweg) de woerdense courant op donderdag.
Nu staat er in de krant van 9 juni dat er op 9 juni een informatie avond is over dit
onderwerp.
Die heb ik deze manier jammer genoeg gemist.

Gelijk wil ik mijn mening geven mbt zonnevelden.
Kunnen niet eerst alle daken in de gemeente volgelegd worden met zonnepanelen?
Het is zo zonde om er weilanden voor te gebruiken.

Vriendelijke groeten,

Verzonden vanaf mijn Galaxy




